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Verslag huishoudelijke vergadering 20 januari 2016 
 
Datum: Woensdag 20 januari 2016 
Locatie: ’t Hamnus 
Aanwezig: 30 leden aanwezig incl. bestuur. 1 niet lid met toestemming bestuur. 
Afwezig met kennisgeving: Anne-Marie/PA3FNB, Dick/PA1DI, Arnold/PD2C en  
                                        Remy/PA3AGF. 
Afwezig zonder kennisgeving: 277 leden. 
 
1. Opening en mededelingen. 
Erik PA0ESH opent om 20.00 uur de vergadering. 
We herdenken ons overleden lid van 2015. Jan Fokkink/PA0JFO. 
De afgelopen bestuursvergadering waren de twenterondeleiders uitgenodigd. Tijdens 
deze vergadering is de beslissing genomen dat de Twenteronde stopt op 31 januari 2016. 
De nieuwe website is online. Veronvrzatwente.nl. Indien er wat gemist of fout is graag 
een e-mail naar webmaster@veronvrzatwente.nl. 
 
2.Notulen huishoudelijke vergadering maart 2015. 
Worden goedgekeurd met dank aan de notulist. 
 
3.Jaarverslag en financieel jaarverslag. 
Financieel verslag, 
Frans/PA4FH licht het financieel verslag toe. We staan er in ieder geval goed voor. 
Herman/PA0HFE, zie staan dat de bijdrage van de VRZA minder is dan begroot? Frans, 
klopt. Het ledenaantal van de VRZA loopt terug. 
Bram/PB0AOK, er staat in de kolom realisatie 2014 240 euro, voor 2015 staat er 200. Dit 
gaat om de exploitatie van het Hamnus. Frans, diverse kosten lager, vandaar ook de 
afdracht lager. 
Ben Puylaert, er staat dat er een bedrag is voor als we het gebouw moeten verlaten. 
Erik/PA0ESH, dit is als het toch gebeurd wij die reserve wel nodig zullen hebben. Tot nu 
toe maken we ons nog geen zorgen over. 
Jaarverslag, 
Ben Puylaert, pagina 30 inhoudelijk, moet er niet bij staan voor de zendamateurs? 
Dit is niet aan te passen omdat het in het convenant staat en dat is destijds getekend.  
Bram, pagina 29. Naam aanpassen. Er staat Roel Brouwer, maar dat moet zijn Roelf 
Brouwer. 
Pagina 28, verantwoordelijke voor de website staat niet vermeld. Erik, die is er nog niet. 
Wordt aan gewerkt. 
 
4.Verslag kascontrolecommissie. 
Kascontrole, Hennie/PE1HB, 
Alles gecontroleerd en goed bevonden. 
Wel met de aanbeveling om na de laatste bardienst van het jaar de barvoorraad te 
inventariseren.  
De commissie stelt de afdeling voor het bestuur en de penningmeester decharge te 
verlenen. De afdeling neemt dit voorstel over. 
Erik dankt de kascontrolecommissie voor de uitoefening van haar taak. 
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5. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie. 
Hennie/PE1HB en Henk/PE2HHN zullen de controle van 2016 verrichten. 
Reserve is Ben Puylaert. 
 
6. Begroting 2016. 
Frans/PA4FH neemt de begroting van 2016 door. Deze wordt goedgekeurd. 
 
7. Bestuursverkiezing. 
Aftredend en herkiesbaar, Frans/PA4FH, Frank/PC2D en Gerard/PA1TX. 
Aftredende bestuursleden worden herbenoemd. Er waren geen tegenkandidaten. 
 
8. Behandeling ingediend VR-voorstel. 
Er is een voorstel binnengekomen van Marco/PE1BR betreffende een gedeelte van de 
23cm band voor N geregistreerden om de mode ATV te kunnen beoefenen.  
Hieronder het voorstel, 
 
VR voorstel 
Wij verzoeken het HB zich sterk te maken bij het Agentschap Telecom om een deel van 
de 23 cm band vrij te geven voor amateur TV door N amateurs.  
Toelichting: 
Onder de N amateurs zijn een groot aantal startende ATV gebruikers die op moment 
noodgedwongen gebruik maken van de 70 cm band omdat er geen andere band 
beschikbaar is binnen de N registratie waar een breedband ATV signaal mogelijk is. Door 
recente ontwikkelingen in de 70 cm band is deze band minder geschikt voor 
deze toepassing. 
Er zijn recentelijk meerdere gevallen bekend van ATV-ers waarvan de buren klagen dat 
draadloze afstandsbedieningen niet meer functioneren (433 MHz). In een van deze 
gevallen is het zelfs zo ver gegaan dat er door het AT een zendbeperking is opgelegd 
omdat het maatschappelijk belang hier zwaarder weegt dan de rechten van de 
zendamateur. 
Daarbij zijn er op moment veel ontwikkelingen omtrent DMR en D-star waarvoor door het 
hele land repeater frequenties worden uitgegeven rond de 438 MHz. Wanneer ATV 
amateurs klagen bij het AT over storing van digitale repeaters is de standaard reactie dat 
AT hier toestemming voor heeft gegeven en dat de amateur er voor moet zorgen dat hij 
geen storing veroorzaakt op de repeater frequentie (de repeater krijgt hier dus voorrang 
op de betreffende amateur). 
Door de grote bandbreedte (+/- 7MHz) van een ATV signaal is het praktisch niet 
meer mogelijk geen storing te veroorzaken laat staan storingsvrij te ontvangen 
in de 70cm band. 
In de 23 cm band is veel meer ruimte beschikbaar (1240 tot 1300 MHz waarvan 
1243.250 tot 1260 en 1272 tot 1290.994 in het bandplan voor ATV) zodat de diverse 
diensten hier beter naast elkaar kunnen bestaan. Tevens is het ook voor de N amateur 
tegenwoordig geen probleem om ook op deze band QRV te zijn, er zijn kant en klare 
modules beschikbaar op het internet en bij diverse amateur radio shops. 
Marco PE1BR 
 
Er wordt druk gediscuteerd over dit voorstel. Voorstel is aangenomen en wordt 
ingediend. 
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9. Rondvraag. 
Martin/PA0MJM, van Paul/PA3EPS. De Electron wordt niet met een prioritie sticker naar 
hem verstuurd zodat Electron later bij hem binnenkomt. Erik, we kijken of we hier wat 
aan kunnen doen. Paul zal eventueel kunnen vragen om de elektronische versie. 
Martin geeft ook aan dat hij door drukke werkzaamheden stopt met de rol die hij heeft 
tijdens de DNAT. 
Erik, wij maken hier een agendapunt van. 
Jo/PA0VLA, de tekst van de agenda op een zodanige grote publiceren dat de agenda op 1 
pagina A4 past. Uiteraard alleen als dit praktisch mogelijk is vanwege de hoeveelheid 
agendapunten. 
Er wordt aangeraden dat Jo toch een naar zijn printerinstellingen moet kijken. 
Bij convocaties voor vergaderingen zoals de jaarlijkse algemene ledenvergadering in de 
convocatie opnemen dat er directe verwijsmogelijkheden zijn naar de agenda en 
eventuele notulen. Het is kennelijk heel eenvoudig realiseerbaar gezien de vele berichten 
die verschijnen met in de tekst “klik hier” waarmee dan een directe verbinding met de 
gewenste informatie beschikbaar is. Het scheelt een heleboel opzoektijd en frustratie. 
Erik, dat kan, maar het moet allemaal wel gebeuren. We gaan kijken wat we er mee aan 
kunnen. 
Chris/DJ2NL, kan er een overzicht komen van de diverse repeaters? Is te vinden op 
diverse websites. 
  
10. Sluiting. 
Erik sluit om 21.13 uur de vergadering 


